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Abstract (en)
The door has a door (2) rotating with respect to a chassis (1) around an axis (3), and including hinges (8-10) integrated to it. End bearings are
integrated to the chassis. One damping cushion is inserted along the axis between each bearing and hinge, and is made of elastomer or metallic
foam. The cushion is deformable in plastic or elastic manner. Intermediary bearings stop translation of the cushion along the axis. An independent
claim is also included for application of a protected trap door for the protection of an operator of an armored vehicle against impact caused by the
movements in site or in the field of turret or weapon.

Abstract (fr)
L'invention concerne une trappe sécurisée comprenant une porte 2 ouvrable relativement au châssis 1 par rotation autour d'un axe 3, ledit axe
3 traversant au moins un palier solidaire du châssis 1 et au moins une charnière 8, 9, 10 solidaire de la porte 2. La trappe comprend au moins
une biellette amortissante (17) intercalée entre le châssis (1) et la porte (2) selon une direction sensiblement perpendiculaire à la porte (2), ladite
biellette (17) comprenant une première extrémité (18) solidaire du châssis (1) et une seconde extrémité (19) solidaire de la porte (2). Une telle
trappe est capable d'amortir des chocs dans toutes les directions.
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